
 
 

 
Referat 

 

Navn på organet som har hatt møte:                    Øyrådet  (ØR). Møte nr. 5/19 

Møtedato:  23.5.2019 Deltakere: Håvard Holte os, Torfinn Hansen, May Slettun, Elin 

Wahl, Tove C.Fasting, Tom Kjærås 

Tid:  

            17.00 – 19.30 

Forfall: Merete Madsvåg, Kjell Madsvåg 

Sted: Kommuneshuset   

Møteleder:   Håvard Holte Os 

  

Referent:      Knut Arne Strømøy 

 

 

 

 

Sak nr Saksopplysninger – jf saksliste. 

Orientering/Drøfting/Beslutning 

Type Ansvarlig 

1.  GODKJENNING INNKALLING OG 

REFERAT: 

Innkalling og referat godkjent. 

  

 

2.  FRIVILLIGSENTRALEN: 

Line Strømøy orienterte 

- Fortalte litt om hva 

frivilligsentralen drev med. 

- Sommerleir for ungdom 12-16 år. 

- Vil gjerne bli brukt. 

- Frivilligsentralen kan komme på 

besøk. 

- Se «Frøyahallene» på FB. 

- Frøya Frivilligsentral, Line 

Strømøy tel 41 46 11 88 

- Håvard tok opp problematikken 

med veilys i grendene. Ønsker å få 

samla alle veilyseiere til et felles 

møte.  

- Frivilligsentralen inviterer til et 

felles møte der man kan diskutere 

felles utfordringer og eventuelle 

utspill. 

  

3.  NYE I ØYRÅDET: 

- Kjell Madsvåg, vara Gjæsingen. 

- Tom Kjærås, vara Sula 

  

4.  BÅT:   



 
 

Håvard orienterte fra møte med ATB der 

bla. Storønning og Trond Elden møtte. 

Referat fra møte ikke mottatt. 

Kundeundersøkelse viser at folk i Øyrekka 

er lite fornøyd, spesielt med informasjon 

og driftssikkerhet. 

Håvard opplevde ATB som ydmyke, de 

jobber med infoskjermer på kaiene. 

Vil bedre informasjonsflyten mellom 

selskapene. 

ATB og Namsos Fosen Sjø skal ha møte 

24.5.19. 

Veien videre: 

Anbudet går ut i 2020. 

ATB ønsker at kontrakten forlenges til 

2024, Håvard og ordfører syntes ikke det 

var greit. 

Storrønning starter nytt arbeid med anbud 

allerede, avgjøres av fylkespolitikerne. 

Trond Elden var opptatt av snuplass for 

buss på Dyrøya. 

ØR mener bussen bør gå til Klungervika 

for å kunne gi et bedre tilbud til 

lokalbefolkninga. 

Snuplassen må vi jobbe videre med. 

ØR ønsker nye båter og ferge med større 

kapasitet. 

ØR ønsker flere direkteturer til de ulike 

øyene, dette må det jobbes med i neste 

ruteplan. 

ATB ønsker nytt møte med FK raskt i 

forhold til ny anbudsrunde. 

5.  NÆRINGSUTVIKLING I ØYREKKA: 

- ØR ønsker et tettere samarbeid 

mellom øyene om 

næringsutvikling. 

- ØR ønsker å se på en 

handlingsplan for næringsutvikling 

og infrastruktur. 

- Idedugnad. 

- Fokus på det positive ved å bo i 

øyrekka. 

- Oppsøkende virksomhet, snakke 

med folk, ungdom som har 

tilknytning. 

- Plan for øyrekka, må samarbeide 

med de store aktørene innen 

oppdrett for å rekruttere folk som 

vil bosette seg i øyrekka. 

- Sende brev til ordføreren med 

henstilling til kommunen om 

  



 
 

bistand til å utarbeide en plan for 

øyrekka. 

- Tove sender innspill til Håvard. 

- Håvard, Tove og Ola tar initiativ   

til å involvere kommunens 

næringskonsulent mer. 

6.  NESTE MØTE: 

26.9.201 

KL.17,00 – 19,00. 

Kommunehuset på Sistranda 

  

7.     

8.     

9.     

10.     

11.     

12.     
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